
Listina kandidátů do Školské rady při ZŠ T. G. Masaryka, Pyšely 

 

2.A Mgr. Kristýna Sobotková 

Do Pyšel jsme se s manželem přestěhovali před dvanácti lety. Postupně se naše rodina rozrostla o dva 
báječné syny. Starší chodí do druhé třídy místní základní školy, mladší se zatím jako předškolák v místní 
školce na školu připravuje. Právě to je jeden z důvodů, proč se o chod školy zajímám. Druhý důvod je 
profesní, neboť se školstvím je spojeno i mé povolání. Přestože jsem to vůbec neměla v plánu, nakonec 
jsem jako vystudovaný historik profesně zakotvila právě ve školství. Řadu let jsem učila na gymnáziích, 
v posledních letech působím na základní škole. Mám zkušenosti se soukromým i státním školstvím. 
Zajímám se o moderní trendy v didaktice i pedagogice a ze své praxe mohu říct, že dobrou školu dělají 
především dobří (nadšení, motivovaní, spokojení) lidé.  

 

3.A Kateřina Šaldová  

Jmenuji se Kateřina Šaldová a je mi 43 let. Pracuji jako manažerka v Nadaci České spořitelny, jejímž 
hlavním cílem je podporovat kvalitní vzdělávání v České republice. Ve své práci pomáhá učitelům, 
dětem i rodičům a podporuje badatelské styly výuky i formativní přístup ve škole. Věřím, že škola má 
být centrem komunitního života a učitelství prestižním povoláním. Vystudovala jsem sociologii na FSV 
UK a absolvovala několik stáží v zahraničí. Pocházím z Velkých Popovic a v Pyšelích žiji se svým mužem 
a dvěma dětmi, které navštěvují pyšelskou školu.  
 
„Ráda bych do Pyšel přinesla to nejlepší, co jsem měla možnost ve svém pracovním životě vidět. Ať už 
jsou to projekty týkající se badatelské výuky fyziky, chemie a digitálních technologií (Elixír do škol), 
nebo skvělé inovativní přístupy k vyučování dětí i sdílení mezi pedagogy, jako je například formativní 
hodnocení nebo metoda Začít spolu. Chtěla bych také podpořit pedagogy, protože si myslím, že jejich 
práce je často nedoceněná, a přitom pro naše děti i společnost klíčová. V našem regionu je řada škol a 
projektů, se kterými bychom se mohli vzájemně inspirovat (např. nový program pro základní školy 
v Bystřici u Benešova nebo osvědčená výuka metodou Začít spolu v Louňovicích pod Blaníkem). Stojím 
také u regionálního projektu Eduzměna, který podporuje rozkvět školství na Kutnohorsku. Budeme-li 
chtít, můžeme se také zapojit. Konečně, kromě dětí, učitelů a zřizovatele stojí naše škola také na 
zapojení rodičů a jejich energii. Ráda bych proto úzce spolupracovala s KRPŠ.  
Všechny tyto důvody mě motivují kandidovat do školské rady a zkusit se podílet na tom, co naše škola 
dělá.“ 
 

3.B Ing. Tereza Sotonová 

Narodila jsem se v Praze, vystudovala jsem OA v Bubenči a Vysokou školu hotelovou v Praze obor 
Management hotelnictví a lázeňství. Moje pracovní zkušenosti jsou spíše obchodního charakteru. 
Praxi mám i jako poradce pro penzijní a životné pojištění, několik let jsem pracovala i jako bankovní a 
investiční poradce v ČSOB. Dalších několik let jsem pomáhala cestujícím na Letišti Václava Havla 
v sektoru informací. Jeden rok jsem asistovala u slepých degustací vín předních českých someliérů 
pro časopis Wine§Degustation. 

Mám dvě zvídavé dcery na prvním stupni ZŠ T. G. Masaryka, Pyšely. S manželem Adamem, dcerami 
Alenkou a Markétkou žijeme v Pětihostech. 

Svůj volný čas trávím nejraději sportem, s rodinou nebo tancem. Celá rodina ráda jachtaří. Přes 20 let 
jsem působila v taneční skupině Primavera, nyní tančím ve skupině NaDotek. 



3.B Bc. Martina Klimentová 

Jmenuji se Bc. Martina Klimentová. Žiji v Pyšelích od narození a 9 let jsem chodila do Základní školy v 
Pyšelích. Pracuji jako účetní již 18 let. Mám tři děti a v současné době Základní školu v Pyšelích 
navštěvují dvě. Nejstarší dcera již školu opustila a ráda na základní školu vzpomíná.  Líbí se mi, jakou 
škola prošla proměnou a ráda bych přispěla svou pomocí k chodu školy.  

 

 

 

1.třída Vendula Hrušková 

Jmenuji se Vendula Hrušková, je mi 38 let a jsem matkou tří děti. 

Nejstarší z nich v letošním roce dokončila základní školu.  Druhé mé dítě je aktuálně žákem 9. ročníku 
na této škole a nejmladší příští rok nastupuje do první třídy. Bydlím v Zaječicích již 15 rokem a 
momentálně jsem v domácnosti.  V budoucnu bych se chtěla zaměřit na zlepšení kvality výuky u dětí 
se specifickými poruchami učení. A to z toho důvodu, že z předchozích zkušeností vím, že je jim v 
hodinách věnována menší pozornost než žákům, kteří poruchy učení nemají. V rámci čehož bych se 
chtěla zaměřit na možnosti doučování těchto žáků v rámci školy a popřípadě vytvoření podmínek pro 
zlepšení jejich výuky. 

 

 

 

5. B   Jaroslav Prchlík 

Jmenuji se Jaroslav Prchlík.  Od útlého dětství cca do svých 30 let jsem žil v Pyšelích. V současnosti 
bydlím v Zaječicích. Jsem ženatý, s manželkou vychováváme dva syny, kteří oba navštěvují Základní 
školu T.G. Masaryka v Pyšelích. 

Již 22 let pracuji u Policie České republiky, z toho 18 let jako instruktor služební přípravy policistů.   

Mým velkým koníčkem je sport a pohyb v jakékoliv podobě a formě. 

Rád se zapojím, pokud bude zájem, se svými zkušenostmi i organizačními schopnostmi do aktivní 
spolupráce se ZŠ Pyšely.  

Moje Motto: Více pohybu pro děti ve školních lavicích! 

 

 

 

 

 

 



5. B Vladimír Šimáček 

Jmenuji se Vladimír Šimáček, je mi 44 let. Žiji v partnerském vztahu, s mojí přítelkyní máme dceru 
Simonku, které je 11 let a navštěvuje Základní školu T. G. Masaryka v Pyšelích.  

Jsem srdcař. Od malička jsem se zastával slabších a mnohokrát jsem na to i doplatil. To mě ale 
neodradilo a stal jsem se policistou v přímém výkonu. Základem bylo pomáhat lidem v nesnázích. To 
byl můj první splněný profesní sen. Po ukončení služebního poměru u Policie České republiky jsem 
úspěšně vykonal všechny potřebné zkoušky pro řízení kamionu a začal jsem jezdit s kamionem. Splnil 
jsme si druhý, poslední profesní sen.  

V současnosti jsem zaměstnán jako technický pracovník, mistr provozu u „Ředitelství silnic a dálnic 
České republiky“ ve středisku v Mirošovicích.   

Mezi mé zájmy patří hudba všech žánrů. Mezi top hudební nástroje považuji akordeon, na který se sám 
i učím hrát, pokud mi čas dovolí. Dále mezi mé koníčky patří také čtyřkolová starší vozidla, pokud 
možno americké výroby, které rád i opravuji.  Všeobecně rád opravuji a hledám cestu k oživení již 
nefunkčních věcí a předmětů.   

Pokud bude zájem, rád se aktivně zapojím do práce školské rady na Základní škole v Pyšelích, kterou 
navštěvuje moje dcera Simonka. 

 

6. třída- Zajíček Lukáš 

Jmenuji se Lukáš Zajíček. Je mi 46 let. Jsem ženatý a mám dvě děti.   

Jsem vyučen v oborech modelář, umělecký truhlář, řezbář, pozlacovač. Maturoval jsem v roce 1998 
na Střední průmyslové škole strojní. V současné době navštěvuji denní studium na VOŠ konzervování 
a restaurování v Praze a jsem v 5. semestru. 

Od roku 2009 mám vlastní restaurátorskou firmu RepasAntik s.r.o.  

Mám rád cestování, zejména to individuální, včelařství. 

Nepiji alkohol, nekouřím a neužívám drogy. 

Deset let jsem byl nezištně jednatelem včelařské organizace v Pyšelích. 

Tři roky jsem byl členem a předsedou stávající školské rady ZŠ Pyšely. 

 

4. třída  Zdeňka Lazarová 

 od roku 2011 žije se svou rodinou v Borové Lhotě, kde již několik let působí jako předsedkyně 
osadního výboru. Má dvě děti Anetku (7) a Ondru (9) let, kteří jsou žáky základní školy v Pyšelích a 
jsou jejím pojítkem a motivací spolupracovat dlouhodobě se školou v širším rozsahu aktivit. Aktivně 
přispívá do dění a rozvoje obce/osady. V občanské sféře finančně podporuje projekty neziskových 
organizací. Vybudovala a řídí vlastní společnost, která poskytuje komplexní služby v oblasti účetnictví. 
Její zájmy jsou aktivní sport (horolezectví, cyklistika, lyžování), zahradničení, pohyb venku s rodinou. 

 

 


